
Zápisnica 
zo šiesteho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 30. novembra 2012 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  
Marek  Buch,  Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: traja 
 
Program : 
1/ Otvorenie 
2/ Procedurálne otázky : 
    - schválenie programu rokovania 
    - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
    - voľba návrhovej komisie 
    - voľba overovateľov zápisnice 
    - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/  Kontrola plnenia uznesení 
4/  Informatívna správa starostu obce 
5/  Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2012 
a/  tabuľková časť 
b/  stanovisko hlavného kontrolóra obce 
c/  rozpis normatívnych príspevkov ŠR na ZŠ Lužianky na prenesený výkon na rok 2012 
6/  Návrh rozpočtu obce na roky 2013 – 2015 
a/  tabuľková časť 
b/  stanovisko hlavného kontrolóra obce 
c/  návrh plánu investičných akcií pre rok 2013 
7/  Návrh VZN obce č.2/2012 o miestnych daniach 
8/  Návrh VZN obce č.3/2012 o poplatku za komunálny odpad 
9/  Návrh na poskytnutie jednorázového príspevku na vývoz komunálneho odpadu v roku 
     2013 občanom nad 70 rokov 
10/ Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach a návrh dotácií v zmysle 
      VZN č. 6/2008 
11/ Odsúhlasenie členov Ústrednej inventarizačnej komisie z radov poslancov OZ 
12/ Rôzne 
13/ Diskusia 
14/ Návrh na uznesenie 
15/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril šieste riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Vladimír Macánek,  
Ing. Stanislav Beňo a Martin Tonhauser ako aj program šiesteho riadneho zasadnutia OZ 
(všetci za). 
 
 Jozef Hubert predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení. 
  

V infromatívnej správe starosta obce poďakoval speváckym skupinám „Lúč“ a 
„Lužiančanka“ za zorganizovanie kultúrnej akcie „Rok na dedine“ , ktorá sa uskutočnila 



 2 

v novembri. Spevácka skupina „Lúč“ bola pozvaná na stretnutie Slovákov žijúcich 
v Maďarsku. Ďalej poďakoval obecným futbalistom za umiestnenie sa v súťaži.  
V poslednom období boli vyspravené jamy na miestnych komunikáciach, prišlo ďaľších 720 
nádob určených na separovanie papiera, bol ozvučený nový cintorín a pripravuje sa oprava 
miestnej komunikácie na ulici Ciolkovského a oplotenie areálu obecného úradu. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 
k návrhu na úpravu rozpočtu obce pre rok 2012. Obecné zastupiteľstvo po pripomienkach 
poslancov OZ úpravu rozpočtu obce pre rok 2012 schválilo (všetci za). OZ splnomocnilo 
starostu obce vykonať zmeny rozpočtu obce v zmysle zákona č. 583/2004 Z.z.  
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 
k návrhu rozpočtu na rok 2013 a roky 2014 a 2015. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  návrh 
rozpočtu na rok 2013. Ing. Stanislav Beňo navrhol, aby v budúcom roku boli prednostne 
vybudované inžinierske siete na Závodníkovej ulici-predĺženie a oprava miestnej 
komunikácie na Ciolkovského ulici bola prevedená až po vybudovaní kanalizácie na uvedenej 
ulici. Ing. Stanislav Beňo a Milan Cabánek uviedli, že z návrhu rozpočtu na rok 2013 by mal 
byť vyradený plán investičných akcií a o tomto bode by sa malo hlasovať samostatne.  
Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2013 (proti boli Ing. Beňo, Cabánek, 
zdržal sa Ing. Vrabec, ostatní za).  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a vzalo na vedomie návrh rozpočtu na roky 2014 a 2015.  
 
 Obecné zastupiteľsvo prerokovalo a schválilo VZN č. 2/2012 – „O miestnych 
daniach“. 
Hlasovanie:  
Počet poslancov :           9  
„Za“ hlasovalo:              9 
„Proti“ hlasovalo:           0 
„Zdržal sa“ hlasovania:  0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo VZN č. 3/2012 – „O poplatku za 
komunálny odpad“ 
Hlasovanie:  
Počet poslancov :           9  
„Za“ hlasovalo:              9 
„Proti“ hlasovalo:           0 
„Zdržal sa“ hlasovania:  0 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie príspevku 5 ks smetných 
lístkov na vývoz komunálneho odpadu na rok 2013 zdarma občanovi s trvalým pobytom 
v Obci Lužianky, ak dovŕšil 70 a viac rokov života k 31. 12. 2012 a pre držiteľov ZŤP do 70 
rokov, maximálne však 5 ks lístkov na domácnosť (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie dotácií v zmysle VZN 
č.6/2008 podľa predloženej prílohy pre spoločenské organizácie pôsobiace v Obci Lužianky 
(všetci za). 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo vyhodnotenie komisií pri OZ v Lužiankach a jej 
členov a odmenu pre členov redakčnej rady. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že navrhnuté 
odmeny komisiám sú vysoké a je potrebné návrh prehodnotiť. Obecné zaastupiteľstvo 
schválilo odmeny komisiám pri OZ v Lužiankach a členom redakčnej rady podľa 
predloženého návrhu ako aj odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške jedného 
mesačného platu (proti Ing. Beňo, ostatní za).  
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo za členov do ústrednej inventarizačnej 
komisie z radov poslancov Ing. Vladimíra Macáneka a Milana Cabáneka (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo „Štatút knižnice“ Obce Lužianky 
(všetci za). 
 Obecné zatupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo (všetci za) delegovanie 
poslancov OZ do občianskeho združenia VITIS za Obec Lužianky v tomto zložení: 
- do výkonnej rady: Ing. Vladimír Macánek a Marian Rác 
- do revíznej komisie: Jozef Hubert 
 
 V diskusii Milan Cabánek navrhol, aby pri 5. výročí úmrtia Mons. Vincenta Malého, 
ktoré bude v januári 2013, bola vydaná  brožúra o jeho živote. Podľa prieskumu by tlač 
brožúry stála cca 4000,-€. Druhá publikácia k 900. výročiu vzniku obce bude mať okolo 250 
strán. Jozef Pagačovič uviedol, že by mal by uskutočnený prieskum medzi občanmi o tom, 
aký je záujem o brožúru. Navrhol, aby obsah brožúry bol začlenený do publikácie o obci.  
Marian Rác navrhol, aby boli oslovení miestni podnikatelia, ktorí by spolupracovali pri 
oslavách obce. Ivan Behúl uviedol. že by mali byť oslovené aj miestne organizácie, ktoré by 
predložili návrh akcií, ktoré plánujú uskutočniť vrámci osláv obce. 
Ivan Behúl poukázal na neprístojné správanie sa niektorých občanov pred farou. Obecná 
polícia by mala byť aktívnejšia a dávať pokuty.  
Ing. Marián Vrabec upozornil na autá stojace na zelených pásoch na Kaplanovej ulici. Takáto 
situácia je aj na iných uliciach. Upozornil aj na zasypanie priekop pred mnohými domami 
v obci. 
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že na Korytovskej ulici pred COOP Jednotou od 06.00 hod. 
do 06.40 hod. stoja autá s firmi ENVI-GEOS Nitra. Vodiči si v obchode kupujú potraviny 
a nákladné autá nechávajú so spusteným motorom.  
Marek Lauko  uviedol, že v obci sú namontované kamery a na základe výstupov z týchto 
kamier by mali byť občania, ktorí nedodržujú poriadok, sankcionovaní. Ďalej uviedol, že 
počas leta verejnoprospešný pracovník kosil priekopu pred zdravotným strediskom celé 
doobedie a obťažoval hlukom občanov bývajúcich na Nejedlého ulici. Podľa jeho mienky 
priekopa mala byť pokosená behom hodiny. 
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že obec na svoje akcie môže čerpať finančné prostriedky 
z rôznych nadácií. Túto možnosť by mala obec využiť. 
Poslanci OZ sa dohodli na obhliadke revitalizácie obce, nakoľko niektoré závady neboli ešte 
odstránené. Poverili starostu obce, aby dohodol stretnutie s príslušnými firmami.   

 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil šieste riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Jozef Pagačovič        Ing. Marián Vrabec 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


